
Protokół Nr 8
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Zgierza

z dnia 13 listopada 2024 roku

Posiedzenie prowadził Ł. Frątczak Przewodniczący Komisji. 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Zgierza, sala 114
Obrady rozpoczęto 13 listopada 2024 o godz. 14:30, a zakończono o godz.
14:43 tego samego dnia.
Obecnych 6 członków Komisji 
Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Uwagi do porządku obrad.
3. Uzupełnienie wniosku Komisji Rewizyjnej wynikającego z przepisu 
opisanego w §53 ust.5 Regulaminu Rady.
4. Wolne wnioski.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia

Przewodniczący Komisji Ł. Frątczak na podstawie listy obecności stwierdził
quorum i tym samym otworzył posiedzenie Komisji.

Ad. 2
Uwagi do porządku obrad

Brak uwag do porządku obrad.

Ad. 3
Uzupełnienie wniosku Komisji Rewizyjnej wynikającego z przepisu

opisanego w §53 ust.5 Regulaminu Rady

Przewodniczący komisji Ł. Frątczak powiedział, że uzupełnienie do wniosku
jest zamieszczone w programie e-sesja. Zapytał, czy są uwagi.

Przewodniczący Rady Ł. Wróblewski powiedział, że po analizie przepisów 
na, które komisja się powoływała wydało się słuszne, że powinna 
zaproponować Prezydentowi o jakiego eksperta chodzi oraz wskazać limit 
cenowy. Dodał, że dlatego poprosił przewodniczącego o zwołanie 
posiedzenia. 

Radny A. Mięsok zapytał do jakich podmiotów było skierowane zapytanie i 
mniej więcej, jaki byłby koszt sporządzenia opinii prawnej. 



Wiceprzewodniczący komisji A. Piłacik zapytał, ile podmiotów 
odpowiedziało na zapytanie ofertowe i jakie to były oferty.

Przewodniczący komisji Ł. Frątczak powiedział, że w stosowanym czasie 
uzupełni te informacje. Dodał, że w formie autopoprawki komisja musi 
dopisać ramy kosztowe ekspertyzy. 

Radna A. Łęcka – Andrzejewska powiedziała, że normalną praktyką jest 
to, że przyjmuje się stawki rynkowe. 

Przewodniczący komisji Ł. Frątczak powiedział, że po rozpoznaniu sprawy i
rozmowach z prawnikami otrzymał informację, że jest to koszt w 
granicach 2000 zł netto plus podatek. Zaproponował, aby w uzupełnieniu 
do wniosku wpisać kwotę 2000 zł netto. Poddał tą zmianę pod głosowanie.
W głosowaniu: za – 5, wstrzym. - 1, przeciw – 0, autopoprawka do 
uzupełnienia do wniosku została przyjęta.

Przewodniczący komisji Ł. Frątczak przeszedł do głosowania uzupełnienia 
do wniosku wraz z autopoprawką.
W głosowaniu: za – 5, wstrzym. - 1, przeciw – 0, uzupełnienie do wniosku
zostało przyjęte. 

Treść uzupełnienia do wniosku stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.4
Wolne wnioski

Brak wolnych wniosków.

Ad. 5
Zamknięcie posiedzenia

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Ł. Frątczak
zamknął posiedzenie Komisji Rewizyjnej.  

Protokołowała:


